

# 產品 Product

## 基本營養素套裝

### Essentials™ Dietary Supplements

|                  |                                      |
|------------------|--------------------------------------|
| 盒內包括：            | Including:                           |
| 超級抗氧化劑<br>螯合性礦物質 | Mega Antioxidant<br>Chelated Mineral |
| 每瓶84片            | 84 Tablets / Bottle                  |
| 產品編號：101         | Item #: 101                          |



USANA 基本營養素為市面上最全面的營養補充品，為您的身體補充健康生活所需的微量營養素。它含有最佳的維他命、礦物質、生物類黃酮及抗氧化劑組合，是追求真正健康人士的必然選擇。

Hands down the most well-rounded nutritional supplement on the market, the Essentials™ Dietary Supplements fuel your body with the micronutrients it needs to maintain a healthy lifestyle. The advanced blend of vitamins, minerals, bioflavonoids, and antioxidants make the Essentials™ Dietary Supplements a must for anyone interested in true health.

- 所有材料均含高生物利用率
- 獨有的抗氧化配方，保護身體免受氧化破壞
- 高效能配方蘊含維他命、礦物質、草本植物及其他輔助因子
- 經化驗室測試保證其質量
- 符合美國藥典制定的效能、均一性及分解標準
- All ingredients are highly bioavailable.
- Unique blend of powerful antioxidants provides comprehensive, protection from oxidative stress.
- Guaranteed high-potency formula comprised of vitamins, minerals, botanical extracts and cofactors.
- Laboratory tested for guaranteed quality.
- Meets U.S.P. guidelines for potency, uniformity, and disintegration.